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Vragen van de raad aan het college (24 uur vooraf aangemeld) 
 
Diemen, 17-05-2022 
 
Geacht College, 
 
Op 26-04-2022 heb ik u een e-mail gezonden over het onderwerp “Vrijmarkt en Tape” 
Helaas heb ik hier geen schriftelijke reactie op mogen ontvangen. 
 
Jammer dat er nog veel tape niet verwijderd is na de festiviteiten van Koningsdag en 5 mei. 
Gelet op de eerdere actie in de voorgaande jaren door de Onafhankelijke Partij Diemen, om 
de tape op te ruimen, vinden wij het vervelend dat er geen passende oplossing is om tape 
plakken tegen te gaan. Op straat zijn er tape resten die snel verwijderd moeten worden daar 
het anders lelijke sporen achterlaat. 
 
In een reactie op ons schrijven over dit onderwerp van 16-04-2019 door wethouder Nuijens, 
antwoordt hij dat de gemeente ervoor kiest om de mensen aan te spreken. 
 

• Op de dag zelf spreken wij iedereen aan dat als zij tape hebben gebruikt dit moeten verwijderen…Ook 
bij het opruimen zijn wij zichtbaar aanwezig; 

 
Mede gelet op het antwoord van de wethouder op zondag 28-04-2019 hebben wij een 
aantal vragen: 
 

1) Waarom voert u de eerder gedane toezegging om de mensen direct aan te spreken, 
niet uit? 

2) Wie gaat de tape resten nu verwijderen? 
3) Welke acties gaat u in de toekomst ondernemen om het tape gebruik tegen te laten 

gaan? 
4) Waarom worden er in de periode ruim voordat er ruimte geclaimd wordt geen 

borden geplaatst dat tape gebruik niet toegestaan is? 
 
 
Met vriendelijke groet 
 
De fractie van de Onafhankelijke Partij Diemen 
 
Jan Sikking en Angelique van Marion 
 
 
Zie bijlagen correspondentie: 
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